
INDIAI VIRÁGKARNEVÁLI TÁNCCSOPORTTAL, KENYÉR SZENTELÉSSEL, 
HELYI FELLÉPŐKKEL, EREDMÉNYHIRDETÉSSEL ÉS KONCERTTEL ÜNNEPELTÜK 
ÁLLAMALAPÍTÁSUNKAT, SZENT ISTVÁNT ÉS AZ ÚJ KENYÉR ÜNNEPÉT, MELYET 
MEGTISZTELT TASI SÁNDOR A HAJDÚ-BIHAR VÁRMEGYEI KÖZGYŰLÉS ALELNÖKE.

Idén rendhagyó módon készültünk Szent István napi ünnepségünkre.
Az est első fellépője az Indiából érkező karneváli tánccsoport volt, 
akik egyedi táncukkal elkápráztatták a nézőket, sőt, még fel is kérték 
őket közös táncra.

Az új kenyeret megszentelték egyházaink képviselői, Szilágyi-Papp Éva 
református lelkipásztor és Fodor András római katolikus atya.
Ünnepi köszöntőjében Dandé Lászlóné alpolgármester asszony 
hangsúlyozta, hogy történelmi feladatunk, hogy méltók legyünk 
múltunkra, elődeink tetteire és tovább ápoljuk mindezt. 
Helyi fellépőink, Farkas Valéria éneke és Farkas Ibolya citerakísérete, 
illetve az Önkormányzati Óvoda ovisainak néptánca, még ünnepé-
lyesebbé tették a megemlékezést.

A rendezvény második felében került sor a Virágos Udvar, Rendezett 
Ház helyi program eredményhirdetésére, melyre meginvitáltunk 
minden nevezőt és átadtuk önkormányzatunk ajándékait, okleveleit.
A program fénypontja Szekeres Adrien énekesnő koncertje volt, 
mellyel méltóképpen zártuk államalapításunk, Szent István és az 
Új kenyér ünnepét. Antal Szabolcs polgármester

Köszönjük a Petőfi Sándor Városi Könyvtár, Művelődési Ház és 
Kiállítóhely dolgozóinak a szervezést és a Polgárőr Egyesület 
tagjainak a biztosítást!

Antal Szabolcs polgármester

Színes programokkal ünnepeltük az államalapításunkat és az új kenyér ünnepét

CSALÁDIAS HANGULAT, GYÖNYÖRŰ IDŐ, SZUPER PROGRAMOK VÁRTÁK AZ 
ÉRDEKLŐDŐKET A SÁMSONKERTI CSALÁDI NAPON, MELY SORÁN ÜNNEPÉLYESEN 
IS ÁTADÁSRA KERÜLT A BRINGAPARK ÉS A JÁTSZÓTÉR.

A beruházások megvalósulását köszönöm Magyarország Kormá-
nyának és Tasó László országgyűlési képviselő úrnak.
Az átadót megtisztelte Tasi Sándor a megyei közgyűlés alelnöke és 
köszöntőjében hangsúlyozta, hogy ritka, hogy egy településrészen 
ilyen jó közösség működik. 

Gratulálok Sámsonkert képviselőinek, Csigéné Zsadányi Mariann
alpolgármesternek, Rákos Tamásnak, Oláhné Erzsike részönkor-
mányzati tagnak, valamint minden segítőnek a sikeres naphoz.

Antal Szabolcs polgármester

Bringaparkkal és Játszótérrel 
gazdagabb Sámsonkert
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St. Martin előadóművész színvonalas műsora után a Fényjátéké 
volt a főszerep a Városháza épületére vetítve, mely a megye 
látványos, helyi értékeit, történelmét és legendáit dolgozta fel. 
A vetítést színesítette a Sárkánylányok Tűzzsonglőr Csapatának 
és a Lesz Dance Táncstúdiónak táncai különleges eszközeikkel. 

Ezúton is köszönjük Tasó László országgyűlési képviselő úrnak
és Pajna Zoltánnak, a Hajdú-Bihar Vármegyei Közgyűlés elnökének, 
hogy Hajdúsámsont megajándékozták a Fényfestéssel, ami 
elkápráztatta a hatalmas hajdúsámsoni tömeget.

Antal Szabolcs polgármester

Egyedi, látványos, csodálatos produkciókat láthattunk 
városunkban a Fények éjszakáján.

llyen még nem volt!

A Képviselő-testület döntését követően, a közel 1800 db
lámpatest, városunkban lecserélésre kerül. 
A sikeres tervezési és közbeszerzési eljárást követően 
rövidesen megkezdődik a LED lámpatestek kihelyezése, 
korszerűsítése.

Hajdúsámson Város Önkormányzata közigazgatási 
területén a közvilágítást biztosító lámpatestek többsége 
elavult technológiájú, az alkatrészek ellátása nem 
biztosított, az élettartamuk jelentősen megrövidült.

Bulitól volt hangos az Epreskerti Rendezvénytér júliusban, hiszen 
a Sláger Tv neves énekesei fantasztikus hangulatot hoztak a
térre Pertu Parti bulijukkal, akik között köszönhettük hajdú-
sámsoni énekesünket is, Sós Fecót.

Antal Szabolcs polgármester

Pertu Parti

Az OPUS-Titász és a kivitelező között kötött FAM (Feszültség 
Alatti Munkavégzés) megállapodásnak köszönhetően az áram 
kikapcsolása az érintett szakaszon csak esetenként fog történni, 
azonban ideiglenes közforgalom - korlátozás előfordulhat, melyhez 
szíves türelmüket és megértésüket kérjük.
A kivitelezés megkezdéséről az érintett terület lakosait tájékoztatni 
fogjuk, így kérjük Önöket, hogy az Önkormányzat közösségi 
oldalait, honlapját és postaládájukat kiemelten nyomon követni, 
ellenőrizni szíveskedjenek.

Antal Szabolcs polgármester

A közvilágítási lámpatestek cseréje 
hamarosan megkezdődik

POLGÁRMESTERI TÁJÉKOZTATÓ

A felújítási munkálatok célja, hogy aszfaltozott útról legyen 
elérhető a 471-es számú elkerülő főút. 
Köszönjük Magyarország Kormányának, Tasó László ország-
gyűlési képviselő úrnak a folyamatos támogatást!

Antal Szabolcs polgármester

Lassan befejeződnek az aszfaltozási munkálatok a 
Csokonai utca burkolatlan szakaszán.

Teljes hosszában aszfaltozott 
lesz a Csokonai utca

TÁJÉKOZTATÓ
FÁS SZÁRÚ NÖVÉNYEK METSZÉSÉVEL, INGATLAN 
TISZTÁN TARTÁSÁVAL KAPCSOLATBAN

KÖZÉRDEKŰ

Tisztelt Hajdúsámsoni Lakosok!
Hajdúsámsonban egyre több ingatlantulajdonosnak, ingatlanhasználónak 
okoz gondot a szomszédból áthajló növényzet, egyes ingatlanokról a 
közterületre kihajló fás szárú növényzet.

Mint köztudott, a Debreceni Vízmű Zrt. 
ivóvíz rákötési tilalma érvényben van 
városunkban. Emiatt Hajdúsámsonban az
ivóvíz hálózatra való rákötésre sajnos nincs 
lehetőség. 

A több, mint 60 éve megépült ivóvízhálózat 
Hajdúsámsonban már nem tudja kiszolgál-
ni a megnövekedett víz igényeket, ugyanis 

az elmúlt időszakban annyi építkezés volt 
a település területén, hogy a jelenlegi 
rendszer ezt nem bírja.
A lakosaink biztonságos ivóvízellátásának 
érdekében a Debreceni Vízműnek sajnálatos 
módon meg kellett hoznia ezt az intézkedést.

Ez az állapot nem maradhat így, fejlesztésre 
van szükség, emiatt a képviselő-testületi 

ülésen, egy nagyon fontos határozatot 
fogadott el a testület.

Elkülönítettünk egy pénzösszeget a terve-
zések megindítására, ami azt jelenti, hogy 
az ivóvízhálózat rekonstrukciójára, gerinc-
vezetékek nagyobb átmérőre történő 
cseréjére, Martinka és Sámsonkert tele-
pülésrészek ivóvízvezetékkel történő össze-
kötésére, így Hajdúsámsonban a teljes 
ivóvízrendszert érintő vízellátást biztosító
ivóvíz körvezeték kiépítésére lesz lehető-
ségünk. A tervezési munkálatokat így el 
tudjuk kezdeni. 

Reményeink szerint már az idei évben 
elkészülnek a tervezések, illetve a tervek és
az engedélyek meglesznek. Így fogunk tudni
pályázni, és bízunk abban, hogy az a 
pályázat, amelyről szó esett az elmúlt 
időszakban is több fórumon, ezáltal 
lehetőségünk lesz támogatást hozni a 
városba és megoldani ezt az égető problé-
mát. A lakosságszám folyamatosan növekszik 
és ezt nyilvánvalóan az infrastrukturális 
fejlesztésekkel is követnünk kell.

Antal Szabolcs polgármester

Az augusztus 24-én megtartott képviselő-testületi ülésen fontos határozatot
hoztunk az ivóvíz ellátórendszer fejlesztésével kapcsolatban.

Fontos előrelépés az ivóvíz
ellátórendszer fejlesztésével kapcsolatban

POLGÁRMESTERI TÁJÉKOZTATÓ

2023. július 1-jével új hulladékgazdálkodási rendszer 
lépett életbe, melyben a magyarországi települési 

hulladék begyűjtését, kezelését és számlázását a 
MOHU MOL Hulladékgazdálkodási Zrt. fogja végezni.

A cél, hogy a magyarországi hulladékgazdasági tevékenységet 
országos szinten racionalizálják, fejlesszék. Mindez hozzájárul ahhoz, 
hogy megóvják természeti kincseinket, és tiszta, környezetbarát 
országot, felelősségteljes társadalmat építsünk.
A gyakorlatban a lakosság változást nem fog tapasztalni, ugyan-
azokon a napokon fogják szállítani a hulladékot és a szelektív 
hulladékokat is, ahogyan eddig is.

Hulladékszállítással kapcsolatos ügyfélszolgálatok:

• Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Szolgáltató Nonprofi t Kft.
Ügyfélszolgálati telefonszám: +36 52 219 489
Ügyfélszolgálati e-mail: ugyfelszolgalat@hhgkft.hu

• Szolgáltatással kapcsolatos személyes ügyfélszolgálati iroda
4000 Debrecen, Vígkedvű Mihály u. 7.

• Számlázással kapcsolatos személyes ügyfélszolgálati iroda
4026 Debrecen Hatvan utca 5-7.

MOHU MOL Hulladékgazdálkodási Zrt.

A MOHU MOL Hulladékgazdálkodási Zrt.
tájékoztatója

Kérem a Tisztelt Lakosokat, hogy amennyiben az ingatlanán olyan fás szárú növényzet 
található, mely a szomszédos ingatlanra átnyúlva, illetve közterületre kihajolva, az 
emberi életet és egészséget veszélyezteti, a biztonságos közlekedést akadályozza, 
valamint a meglévő építményekben, létesítményekben, károkozás veszélyével 
fenyeget, illetve azok biztonságos működését akadályozza, gondoskodjanak ezen 
veszélyeztető ágak megfelelő metszéséről, eltávolításáról.

Fontos megjegyezni, hogy a gallyazás tönkreteheti a fát élettanilag, illetve ha a 
fa egyensúlya megváltozik, a fa nem kívánt mértékű dőlését okozhatja, ezért a 
metszés szakszerű elvégzésére törekedjenek!

Számos bejelentés érkezik azzal kapcsolatban, hogy a városunkban lévő ingatlanok 
elhanyagoltak, gyomosak, parlagfűvel szennyezettek.

Felhívjuk a lakosaink figyelmét, hogy az ingatlan tulajdonosa köteles az ingatlanát 
rendben és tisztán tartani. Kérjük, hogy szíveskedjenek a gyomos és parlagfüves 
állapotot megszüntetni és ezen kötelezettségüknek folyamatosan eleget tenni.

Hajdúsámson Város Önkormányzata Jegyzője



Hajdúsámson külterületén (Debrecen-Hajdúsámson-Hajdúhadház határán, 
könnyen megközelíthető helyen ) 11,4 ha osztatlan akácerdő 50% tulajdon 
része eladó. Az erdő kb. fele 28 éves vágásérett sarjerdő, többi 10 éves telepített. 
Irányár: 13 MFt. Érdeklődni: 06 70 948 8458

Akácerdő eladó
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Idén is Hagyományos és Modern kategóriában lehetett leadni a 
nevezést, kategóriánként I-III. helyezéseket is hirdettünk.
Hagyományos kategória I. helyezését érte el Nagy Imréné, II. lett 
Csire Imre és két III. helyet ítéltünk oda, Sándor Gábornénak és 
Sándor Istvánnak.
Modern kategória I. helyezést vehette át Ésik Józsefné, II. helyen 
végzett Hamar János és itt is két III. hely lett, az oklevelet átvehették 
Sólyomné Czirják Nikolett és Bora Szilvia, Bora János.
Örökös nevezési címet adományoztunk Varga Sándornénak, Juci 
néninek, aki közel 90 évesen szeretetteljesen ápolja, gondozza kertjét.
Minden résztvevőt Emléklapban és ajándékban jutalmaztunk és készí-
tettünk egy videót is, melyen láthatják a rendezett, virágos udvarokat.
Szeretnénk megemlíteni, hogy több háznál tapasztaltuk azt, hogy 
már az utcafront is virágosítva, fásítva van, mely szintén példaértékű 
és egy szóval, így is lehet.
Gratulálunk Mindenkinek, köszönjük, hogy megtiszteltek nevezé-
sükkel, folytatjuk jövőre!

Dandé Lászlóné alpolgármester

A program szellemiségét is ez adja, hogy a települések új zöld-
felületekkel, gondozott utcákkal, kertekkel, parkokkal gazdagodjanak.

Az a megtiszteltetés ért minket, hogy a szakavatott zsűri tagjai, 
Nagy Attila Berettyóújfalu Önkormányzatának kertésze és Kuhn 
András Debrecen város főkertésze, személyesen érkeztek szemlére, 
mely során jó tanácsokat, észrevételeket adtak. 
Köszönjük a közmunkaprogramunkban résztvevők, a „Parkos” 
csapat gondos munkáját az elért eredményhez!

Dandé Lászlóné alpolgármester

A Virágos Udvar Rendezett Ház 2023-as helyi programunkra 
idén közel 35 fő nevezett szebbnél szebb kertjeikkel. 
Önkormányzatunk számára öröm, hogy évről évre növekszik 
a nevezők száma, akiknek portájaik példaértékűek.

A 2023-as Virágos Magyarország Környezetszépítő 
Mozgalom több száz nevezői között tudhatjuk városunkat 
is, hiszen úgy éreztük, hogy az évről évre gazdagodott 
virágosítással mi is részesei lehetünk a felhívásnak.

„A virág Isten mosolya a Földön” Évről-évre virágosítunk
HÍREINK

Sanci a Hajdúsámsoni Polgár Egyesület 
polgárőre közel 20 éve, aki az egyesület
vezetőségének egyik tagja is. A polgár-
őrség elnökével, Balogh Józseffel egy 
polgárőr bálon ismerkedett meg, ugyanis
szabadidejében zenéléssel is foglalkozik. 
–Megkeresett egy ismerősöm, hogy vállal-
nék-e fellépést rendezvényen, ahol szin-

tetizátoron kellene zenélnem és énekelnem. 
Ekkor találkoztam Józsival, az elnökkel, 
aki megkérdezte, beállnék-e polgárőrnek 
a csapatukba. Igen mondtam – árulta el a 
találkozáskor az önkéntes.

A következő héten már be is állhatott a 
szolgálatba, hiszen személyiségével azon-

nal bizalmat kapott a többi polgárőrtől. 
– Szeretnék tenni a jó közbiztonságért, 
annak fenntartásáért. Elsődleges célom 
segíteni az embereknek, legfőképp a 
rászorultaknak és az időseknek – hangzott
el a bemutatkozásán.

A polgárőr igazolvánnyal is rendelkezik és
a nemrégen megnyert elektromos kerék-
párral rója a város utcáit. Folyamatos 
szolgálatot lát el, a nap 24 órájában bár-
mikor hívható.  – Úgy érzem, szeretnek 
a hajdúsámsoniak, megbíznak bennem. 
Persze nem mindig könnyű lelkileg a szol-
gálat, hiszen találkozunk nehéz élet-
helyzetekkel. Viszont mindig öröm és 
megható pillanat, amikor segíteni tudunk a 
többiekkel valakinek. Az mindent megér 
– fogalmazta meg a beszélgetés során.

Az egyesületnek nagyon jó a kapcsolata 
a rendőrséggel, összhangban tudnak 
együtt dolgozni. Munkájuk széleskörű, 
mint rendezvények biztosítása, forgalom 
irányítása, ha szükséges, zebraszolgálat, 
illegálishulladék kezelése, kóbor kutyák 
bejelentése, idősek segítése.

Sanci minden tevékenységben részt vesz, 
aki a mindennapokban családapa és neve-
lőszülő, végzettsége pedig biztonsági őr.
– Rendőrségi toborzás alkalmával lehető-
ségem lett volna járőrtársnak jelentkezni,
de én maradok a helyemen, rám Hajdú-
sámsonban van szükség, ezért vagyok 
polgárőr – vallja Varga Sándor.

Dandé Melinda

A Hajdú-Bihar Vármegyei Polgárőr Szövetség elnöksége kitüntető címet adományozott
az elmúlt időszakban egy hajdúsámsoni polgárőrnek, Varga Sándornak a polgárőr 
mozgalomban végzett kiemelkedő munkája elismeréseként.

„Rám Hajdúsámsonban van szükség, ezért vagyok polgárőr” HÍREINK

Olvasói levél a Polgárőr 
Egyesület tagjaihoz!

Hidegben, melegben, esőben, hóban, fagyban, sárban és 
még akkor is, amikor járvány van, betegen.
A lakosságot úgy védik, mint édesanyát, édesapát vagy 
testvért. Ezt akkor is teszik évről évre, ha vannak olyanok, akik 
nem értékelik és ezt 24 órában teszik, amikor mi pihenünk.
Ezért tisztelet és szeretet, megbecsülés jár. Kívánok továbbra 
is sok erőt, türelmet, kitartást.

A Biblia jutott eszembe, még Jehova is elismerően beszél 
az ilyen személyekről, mint Önök.
Prédikátor 3. fejezet 22. verse így hangzik:

„Láttam, hogy nincs jobb annál, mint hogy az ember örömet 
találjon a munkájához, ugyanis ez az ő jutalma.”

És Isten sem feledkezik meg róluk, mert ő is látja és értékeli 
velünk együtt. További jó egészséget és szép napot, békéset 
és Jehova gazdag áldását!

Maradok tisztelettel:
Sándor Istvánné Ica néni

Kedves dolgozók!
Sándor Istvánné Ica néni vagyok. Szeretném kifejezni 
hálámat az odaadó, becsületes munkájukért, amit szívből, 
szeretettel, tisztelettel végeznek, ami nem könnyű.

A 2023-as év kormányablakbusz 
időpontjai Hajdúsámsonban!

A Mobilizált Kormányablak Ügyfélszolgálatnak köszönhetően, az ügyfeleknek

SZEP TEMBER 22., OK TÓBER 20.
9.00-13.00 óráig a Polgármesteri Hivatal parkolójában elérhetővé 
válik a helyben történő ügyintézés. 
A mobilizált kormányablakokban többek között az alábbi 
ügyeket lehet intézni:

• személyi igazolvány igénylése;
• jogosítvány ügyintézés;
• útlevél igénylése;
• lakcímváltozás bejelentése;
• parkolási igazolvánnyal kapcsolatos ügyek;
• diákigazolvány igényléséhez szükséges NEK adatlap felvétel;
• ügyfélkapu regisztráció;
• lejárt okmányok meghosszabbítása.                               

Csigéné Zsadányi Mariann alpolgármester

KÖZÉRDEKŰ
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Alapvetően a szakmám hentes, az autó-
szerelés pedig a mindennapjaim részévé 
vált, aminek érdekes története van. Elvit-
tem annak idején a kocsimat szerelőhöz, 
de még rosszabb állapotban hoztam 
vissza. Ezt én is megtudom így csinálni, 
gondoltam, ha nem jobban és ezután 
ellestem pár fortélyt az autószerelési 
szakmáról – válaszolta arra a kérdésre a 
versenyző, hogyan is indult a pályafutása, 
hiszen autóját maga szereli, építi.

Az első megmérettetése 2003 nyarán volt 
Kabán, egy kollégája kocsijával versenyzett, 
felejthetetlen élménnyel. 2006-ban vette 
meg a DPL-121-es Ladát. – Szerencsére 
ismerté vált ez a rendszámú kocsim sok 
mindenki számára, múltja van, hiszen 
ezzel kezdtem el a rallyzást, borultam, 
sérültem vele, ami a mai napig közel áll a 
szívemhez – árulja el Laci, majd folytatja. 
– Emlékszem, hogyan építettem meg ezt 
a versenyautómat. Nem éppen a legjob-
ban állapotban volt, amikor megvettem, 

de én megláttam benne a lehetőséget.  
A színén tanakodtam, kitaláltam, legyen 
metál narancssárga. Itt jegyezném meg, 
hogy egy neves autóversenyző, kolbászzsír 
metálnak hívta. Mindenki kinevetett, hogy 
hogy fog majd kinézni, majd egy nyaralás 
alkalmával leállt mellénk egy motoros a 
forgalomban és a tankja metál narancssárga 
színű volt és a feleségem azt mondta, ez szép. 
Sok mindenki volt, akik tanácsaikkal, tudá-
sukkal hozzájárultak a sikeremhez, de többek 
között két nagy, tapasztalt versenyző, 
Zsíros Zoltán és Bődi Sándor is nagy hatás-
sal voltak, vannak számomra a mai napig.

Ezután jöttek sorra a futamok. 2010-ben 
Kunmadarason kategória III. helyezést ért 
el, ezt követően élete egyik legnagyobb 
versenyén, Miskolcon a hegyekben autóz-
hatott, ahol a fanatikus közönség magával 
ragadta. – Nehéz pályán kezdtünk, az igazi 
rallyautóktól még messze álltam. De han-
gulatban, élményben ez a kihívás mindent 
vitt – emlékezik vissza.

Lacika két gyermekes családapa, aki a min-
dennapokban kamionsofőr. – Most lett a 
fiam, Lacika 18 éves. Szeretne a nyomdo-
kaimba lépni, már kicsi kora óta szimulátoron 
tanulja az autóversenyzést. Mi is lehetett 
volna számára a legszebb születésnapi 
ajándék, mint az, hogy egy igazi versenyen 
száguldhat. Így titokban beneveztem a 
legutóbbi megmérettetésre, a szervezők 
segítségével a 318-as rajtszámot kapta, 
ahol az első napon időre versenyzett, a 
második napon az én nyomdokaiba lépve 
ő is a közönség elismerését tűzte ki céljául, 
ahol remekelt. Életre szóló élmény maradt 
nem csak neki, hanem az egész családnak.

Lacika 2013-tól minden évben nevez a 
Ladaracing dzsemborijára, melyet idén 
Kakucson tartottak meg egy fesztivál 
keretében, ahol eljött a nagy pillanat a 
versenyző életében. Slide kategóriában 
és a meghívott pilóták között is sikerült a 
dobogó legtetejére állnia. – Egy nagyon 
jó közösség alakult ki az elmúlt több, mint  
10 év alatt ezeken a rendezvényeken,  
melyen rengeteg barátot, ismerőst szerez-
tem, úgy járunk erre a családommal, mintha 
hazamennénk. 

Úgy érzem, megérett hosszú éveim munkája, 
de egyet sose felejtek el, és amiért mindig 
éltet a versenyzés, kiszolgálni a nézőket. 
Nem érdekel mit mérnek a stopperek, én 
nem megyek csak a nézőknek  – zárta e 
gondolatokkal a beszélgetést a pilóta.

Dandé Melinda

A hajdúsámsoni Molnár Lacika már gyermekkora óta mondhatni Ladák között 
nevelkedett fel. Élete fontos része, szenvedélye lett ezzel az autó márkával a rally 
versenyzés, hiszen csak egyszerűen szeretett mindig is vezetni. Az ország egyik 
legnívósabb rallyversenyén, a Ladaracing Feszten Kakucson Slide kategóriában 
nemrégen I. helyezést ért el, aminek eredményeként sikerült feljutnia a meghívott 
gálás pilóták közé, ahol a rendezvény főversenyét is megnyerte, ezzel felérve  
eddigi pályafutásának csúcsára.

„Egyet sose felejtek el, és amiért mindig  
éltet a versenyzés, kiszolgálni a nézőket”

SPORT

Bár kevés létszámmal tudtuk megtartani a versenyt, de ter-
mészetesen nem maradhatott el, mely végén eredményt is 
hirdettünk. 

Dandé László sakkszakosztály vezető

A HA JDÚSÁMSONI SAKK SZ AKOSZ TÁLY C SAL ÁDIA S HANGUL ATBAN 
TARTOT TA MEG A VE ZENDI E MLÉK KUPÁT AUGUSZ TUS 19-ÉN  
A VÁROSI KÖZÖSSÉGI HÁ ZBAN.

Sakkoztunk, mert szeretjük

Eredmények:
Gyerek csigás fiú kategóriában: Demjén János első helyezést ért el.
Ugyanebben a kategóriában: Néző János a dobogó harmadik 
fokára állhatott.
A serdülő csigás kategóriában: Kökényesi Dominik egyéni csúcsát 
jócskán megjavítva második helyezést ért el .
Az elért eredmények miatt úgy érzem jó előjelekkel várhatjuk 
a szeptember 3-i Országos Bajnokságot.

Bertalan Zoltán 3-D Sportegyesület elnöke

AUGUSZ TUS 5-ÉN RENDE Z TÉK BUDAPE STEN A Z U-15 UTÁNPÓTL Á S 
BA JNOK SÁG HARMADIK FORDULÓJÁT. EGYE SÜLE TÜNK HÁROM 
VER SENY ZŐVEL VE T T RÉ SZ T A MEGMÉRE TE T TÉ SEN.

Ismét remekeltek íjászaink
SPORT

A Vakációs Bibliahét témája az identitás 
kérdése köré épült. Isten kinek és milyen 
feladatra teremtett bennünket? A témát 
bibliai történetek hozták közelebb a 
gyerekekhez, fiatalokhoz. A régi történetek 
közös motívuma a ruha volt. Amilyen ruhát 
viselünk, az meghatározza, kik vagyunk: 
fügefalevelek, kismamaruha, apától kapott 
cifra ruha, a próféta palástja és az Istentől 
kapott fehér ruha jelezte, hogy milyen 
minőségben vagyunk éppen jelen az életben, 
és milyen veszélyeket rejt egy - egy szerep 
betöltése. 

Több, mint 120 gyermek és 32 segítő vett 
részt a bibliahéten, nagyon sok programmal 
és boldog percekkel. Köszönjük Istennek 
és a gyülekezetnek, minden adakozó Test-
vérünknek, hogy lehetővé tették a tábort. 
Hálásak vagyunk Hajdúsámson Város 
Önkormányzatának a támogatásáért. Ugyan-
csak köszönjük, hogy a helyi középiskola is 
helyet biztosított a csoportfoglalkozások 
lebonyolítására. Nagyon örülök, hogy a 

szülők bizalommal hozzák gyerekeiket, s 
mi igyekszünk mindent megtenni a kicsik 
hitbeli neveléséért. Kiváltság, hogy tehetjük!

Minden reggelt dicsőítéssel kezdtek a gyerekek, 
a nap végén pedig összefoglalták a tanultakat. 
Korosztály szerinti csoportfoglalkozások kere- 
tében elmélyítették a témákat. Délutánonként 

sportversenyeken, labdajátékokon, kézműves 
foglalkozásokon, népi játékokon vehettek részt. 
A nagy meleg lehetővé tette a mindenki 
számára kedvelt vizes játékokat is. A tevé-
kenységükért szerzett „Sámsoni Shekelt” a 
hét végén az erre az alkalomra összeállított 
piacon válthatták be. 

A szülők részvételével zártuk a hetet. Isten 
újra megmutatta hatalmát és szeretetét, s 
reméljük maradandó élményeket szereztek 
a táborozók. nt. Szanyi György lelkipásztor

Tizenhetedik alkalommal került sor a Vakációs Bibliahét megtartására Hajdúsámsonban 
a Református Egyházközség szervezésében a Református Templomban, melynek 
megnyitóját köszöntőjével megtisztelte Antal Szabolcs polgármester.

Maradandó élményékkel térhettek haza a Vakációs Bibliahétről
HÍREINK
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A táboroztatás kiemelt célja volt, hogy a nyári szünetben minél több élményprogrammal 
találkozhassanak a gyerekek. A sport és egészséges életmód, a környezettudatosság, 
a hagyományőrzés és a kézművesség, az önismeret és a közösségépítés témájához 
kapcsolódóan színes programokkal, napi többszöri étkezéssel biztosítottuk a felhőtlen 
kikapcsolódást és élményszerzést.

A programok összeállításában, a kreatív ötletek megvalósításában a gyermekek 
körüli napi teendők elvégzésében ismét önzetlen segítséget nyújtottak a szolgálat 
munkatársai, melyet ezúton is köszönök!

Csőszné Szilágyi Erzsébet
Család-és Gyermekjóléti Szolgálat vezető

Tisztítószereket kaptak

A Család-és Gyermekjóléti Szolgálat 
szakmaközi megbeszélést tartott, mely-
nek témái a településen élő kiskorú 
bűnelkövetők számának csökkentése, 
illetve a bűnismétlés megelőzése volt.

A jelzőrendszeri tagok a témával kap-
csolatban elmondták, hogy manapság 
a bűnelkövetések nem megélhetési, 
illetve haszonzerzési céllal valósulnak 
meg, hanem maga az élmény meg-
ismerése, adott kortárs csoportnak való 
megfelelés, beilleszkedés a cél.

Mivel a gyerekek nincsenek felkészülve 
arra, hogy milyen súlyos jogi következ-
ményt vonhat maga után egy-egy 
meggondolatlan cselekedet, amely egész 
életére negatív hatással lehet további 
életminőségükre, így szükségessé vált 
az érzékenyítés.

Még a nyári szünidő megkezdése előtt 15 
gyermek nyert betekintést a Debreceni 
Javítóintézetbe, azért, hogy az ott 
„befogadott” fiatalkorú bűnelkövetők 
mindennapjait megismerhessék.

A nyári szünet megkezdését követően  
középiskolás fiatalok 3 gyermekvédelmi 
szakemberrel tettek látogatást a Hajdú-
Bihar Vármegyei Bűntetés-végrehajtási 
Intézetbe, ahol szimbolikus jóvátételi 
program részesei is lehettek.

Az intézményi látogatás igen szigorú 
keretek között reintegrációs tiszt 
kíséretében zajlott, amely az emberi 
méltóság tiszteletben tartásával és a 
gyermekek életkori sajátosságainak 
maximális figyelembevételével zajlott.
Bízunk benne, hogy a bűnismétlés és a 
bűnelkövetések számának csökkentése 
sikeres lesz településünkön.

A Tündérkör Alapítvány nemes felajánlásának köszönhetően hajdúsámsoni lakcímmel 
rendelkező rászoruló, valamint hátrányos helyzetben lévő családok számára 720 flakon 
tisztító-és fertőtlenítőszer került kiosztásra. 
Ezúton is köszönjük a nagyvonalú felajánlást a Tündérkör Alapítvány elnökének 
Tóth Ferencnek! Csőszné Szilágyi Erzsébet

Család-és Gyermekjóléti Szolgálat vezető

Az egész napi változékony időjárás után 
csillagos égbolt alatt, kellemes környezet-
ben gyűltünk össze a szabadtéri előadásra, 
több mint kétszázan a hangulatos belső 
udvaron. 

Galambos Zoltán igazgató úr a darab végén 
megköszönte a helyi közönségnek, hogy 
immár 10 éve folyamatos az érdeklődés 
a településen a társulat bemutatói iránt. 
Idén Molnár Ferenc: Játék a kastélyban 
című művét hozták el nekünk, melyben 
Szabó Kristóf Turai Sándorként mozgatta 
a szálakat, Straub Dezső pedig új társulati 
tagként először mutatkozott be ebben a 
darabban, mint Gál. 

Annie-t Malik Édua, Ádámot Ráhm Dániel, 
Almády-t Pecsenyiczki Balázs, a Lakájt 
Galambos Zoltán alakította, mindannyian 
emlékezetes pillanatokat hátra hagyva a 
most is lelkes, vidám sámsoni közönségnek. 
Találkozzunk jövőre, ugyanekkor, ugyanitt!

Köszönettel, a Petőfi Sándor Városi Könyvtár, 
Művelődési Ház és Kiállítóhely szervező csapata

Újra eltöltöttünk egy szép nyári estét a Körúti Színház társulatával Hajdúsámsonban az iskola díszudvarán.

Szabadtéri színház teltházzal és sok nevetéssel

BŰNMEGELŐZÉS 
FIATALKORBAN

Az idei nyár sem múlhatott el  
Erzsébet – tábor nélkül
Az Erzsébet a Kárpát-medencei gyermekekért Alapítványnak köszönhetően a 
Család-és Gyermekjóléti Szolgálat rendhagyó módon két turnusban is szervezett 
Erzsébet-tábort a településen élő gyermekek számára.

CSALÁD –ÉS GYERMEK-
JÓLÉTI SZOLGÁLAT

A kollekcióm a kezdetektől, 
így idén már 7. alkalommal 
került bemutatásra. A szűr 

hímzés népszerűsítésére, 
tovább éltetésére terveztem 

„Legényeknek-férfiaknak” 
felsőruházati darabokat, 

kardigánt, mellényt, kapucnis 
pulcsit, dzsekit, kalapot. 

Fantasztikus koreográfiával 
mutatták be az alkotók munkáit.

Dobosné Hajdu Anikó
népi iparművész

AZ AUGUSZTUS 20-I BUDAPESTI 
PROGRAMSOROZAT MESTERSÉGEK ÜNNEPÉHEZ 
K APCSOLÓDÓAN AZ AGRÁRMINISZTÉRIUM  
A „FOLK TREND! - A HAGYOMÁNY A RÉGI,  
A STÍLUS ÚJ” ELNEVEZÉSŰ DIVATBEMUTATÓT 
RENDEZET T A TRADÍCIÓKON ALAPULÓ, MÉGIS 
MODERN, A HÉTKÖZNAP IS HORDHATÓ VISELETEK 
NÉPSZERŰSÍTÉSE ÉRDEKÉBEN.

FolkTREND

PETŐFI SÁNDOR VÁROSI KÖNYVTÁR,
MŰVELŐDÉSI HÁZ ÉS KIÁLLÍTÓHELY
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A pályázat első szakaszában három újabb érték került felvételre 
a Települési Értéktárba, az értékeket a hajdusamson.hu/értéktár
honlapon is megjelentettük. A szakvéleményeket Dr. Molnár Zsolt
etnoökölógus, Hadházi Balázs szobrász és Tóthné Szathmáry Irén 
pedagógus készítették, valamint Plés Mihályné és Vasné Kaponyás 
Ágnes könyvtárosok lektorálták. Az audio-vizuális anyagok szerkesz-
tésében közreműködött Vincze Tamás.
A korábbi pályázatunkhoz hasonlóan a feltárt értékek nép-
szerűsítésére ezt követően szép kivitelű kültéri táblákat terveztünk, 
melyek a korábbiakhoz hasonló hajlított fém szerkezettel Hajdu 
Sándor helyi kreatív vállalkozó készített el.

Rendezvényszervezéshez kapcsolódó költségeket, valamint reklám 
és marketing kiadásokat is terveztünk a pályázat beadásakor. 
Az értékek népszerűsítésére nagyszabású rendezvényt szerveztünk
2023. június 24-én, amikor egy érdekes fáklyás értéktártúra került
megszervezésre a Szent Iván éj alkalmából. A résztvevőknek 
marketing kiadványokat képeslapokat, bögréket, hűtőmágneseket 
osztottunk ki, valamint 12 db különféle puzzle játék is nép-
szerűsítette a helyi értékeket. A képeslapok nyomdai sok-
szorosítását a Center-Print Kft. végezte el, a logózott marketing 
tárgyakat Hajdu Sándor helyi kreatív vállalkozó készítette. 
Elkészült továbbá az értéktártérkép a település központjában, a 
tájékoztató táblák a Dínó Bábcsoport emlékszobájánál, valamint 

EREDMÉNYESEN ZÁRTUK A KULTURÁLIS INTÉZMÉNY ÁLTAL BEADOTT HUNG 
2022/8931. AZONOSÍTÓ SZÁMÚ „ÉRTÉKEK NYOMÁBAN HA JDÚSÁMSONBAN II.”
CÍMŰ HUNGARIKUM PÁLYÁZATUNKAT.

Három értékkel és tizenkét 
kisfi lmmel bővült a helyi értéktár

PETŐFI SÁNDOR VÁROSI KÖNYVTÁR,
MŰVELŐDÉSI HÁZ ÉS KIÁLLÍTÓHELY

• Iskolakezdési akció: szeptember hónapban a 
16 éves kor alatti ingyenes beiratkozás helyett 
18 éves korig díjtalanul iratkozhatnak be olvasóink!

• Ebben a hónapban 2-án és 9-én szombaton 
délelőtt is nyitva tartunk!

Új könyvek folyamatosan érkeznek könyvtárunkba.

Várjuk a régi és új Olvasókat!

Könyvtári közlemény

kihelyezésre kerül a Sáfián család táblája a Martinkai legelő 
területére.

A pályázat utolsó szakaszában készültek el a már kibővített 
értéktárat tartalmazó kisfi lmek, melyeket folyamatosan bemutatunk 
a városi rendezvényeken. 

Az elkészült táblák, kiadványok és tárgyak nemcsak a pályázat 
idejére, de hosszú távon is népszerűsítik a helyi értéktárat. 
Folyamatosan várjuk a javaslatokat településünk megőrzendő 
értékeiről a városi könyvtárban.

Tarné Hajdu Judit
igazgató/értéktár szerkesztő
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